

NOTICE 通告

PDC-2026-N063

致瑜翠園各住戶：

公眾排污渠淤塞・瑜翠園第二座

近日服務處接獲低層單位投訴，指浴室有污水倒湧現象，經了解後，懷疑有住戶妄顧公德，於排污渠棄置抹手紙，此舉不但令排污渠淤塞，更影響大廈環境衛生。

現特此呼籲，敬請各住戶注意公德，切勿將上述物品不適當地經由浴室座廁、洗手盆及浴缸排走，避免造成淤塞。敬希垂注。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員聯絡



瑜翠園服務處

2026 年 6 月 2 日

To: All Residents of Peridot Court

Date: 2 June 2026

Blockage of Common Sewage Pipe • Peridot Court Block 2

Recently, Management Services Office have been received complaint regarding backflow of sewage in the bathroom. According to our investigation, it was suspected such act was caused by some inconsiderate occupants flush the sewage pipe with paper towel. As this inconsiderate act not only blocks the drainage pipe, but also the environmental hygiene.

We hereby appeal to all residents to pay attention to public morality and not to discharge the above items unduly through the bathroom seat, wash hand basin, and bathtub to avoid blockage.

Should you have any query, please contact our staff at 2458 7256 during office hour.

Yours sincerely,

Peridot Court
Management Services Office

通告張貼至 9-6-2026
This notice will be posted until 9 June 2026



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-as-y app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

KAI SHING
MANAGEMENT SERVICES
啟勝管理服務

PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited